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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvilke igangværende og planlagte nedskæringsrunder, der 

eksisterer for SKAT, herunder opgøre hvor mange årsværk det drejer sig om for de en-

kelte tiltag. 

 

Svar 

Der er i øjeblikket ingen konkrete planlagte eller igangværende nedskæringsrunder i 

SKAT. Dog skal SKAT, som alle andre statslige institutioner, løbende forbedre, effektivi-

sere og udvikle sin forretning. SKAT er derfor også løbende underlagt effektiviserings-

krav. 

 

Jeg vil dog gerne understrege, at SKAT skal have de nødvendige ressourcer til rådighed. 

Regeringen vil bl.a. tilføre flere ressourcer til SKAT end hidtil planlagt for at løse de akut-

te problemer og skabe bedre rammer for SKATs arbejde fremadrettet. Derfor suspende-

res det planlagte rammefald fra 2015 til 2016, og der tilføres i alt 400 nye årsværk, heraf 

350 nye årsværk på inddrivelsesområdet samt 50 nye årsværk til at styrke udbetaling og 

kontrol på udbytteområdet. 

 

Hvis det viser sig, at der er behov for at tilføre yderligere ressourcer for at sikre opgave-

løsningen i SKAT, så er regeringen selvfølgelig klar til at se på det. 
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